




TOUR CODE : CX 8 CDC



Mount Siguniang . Danba . Daocheng . Chengdu
四姑娘山 . 丹巴 . 稻城 . 成都

* 全程无购物 * * NO SHOPPING *

第一天 吉隆坡 ~ 成都  (-) 酒店: 成都赛轮吉地酒店/同级
抵达天府之国—成都, 接机后入住酒店休息

第二天 成都 ~ 四姑娘 (早 / 午 / 晚餐) 酒店: 四姑娘山风情酒店或同级
双桥沟(含环保车)- 双桥沟内, 象这类挺拔险峻的山比比皆是。画屏口有锅庄山、撵鱼坝附近有犀牛望双桥沟掠影 2 月、企鹅嘴、尖刀山.....但是, 沟内两面皆是山, 却山山不同, 沟内处处皆景, 而景景有别, 真可谓“横看成岭侧成峰, 远近高低各不同”。在海拔 400 米的双桥沟里, 既有低山地带常见的成片桦木林、柏杨林、青枫林, 也有高带的云杉、冷杉、红杉还有成片的沙棘、灌木、落叶松。


第三天 四姑娘 ~ 丹巴 ~ 新都桥 (早 / 午 / 晚餐) 酒店: 新都桥印象雅致酒店或同级
甲居- 藏语是百户人家之意。藏寨从大金河谷层层向上攀缘, 一直伸延到卡帕玛群峰脚下, 整个山寨依着起伏的山势 迤邐连绵, 在相对高差近千米的山坡上, 一幢幢藏式楼房洒落在绿树丛中, 2005 年由《中国国家地理》杂志组织的选美中国活动中, 以甲居藏寨为代表的“丹巴藏寨”被评为“中国最美的六大乡村古镇”之首。
途径八美石林, 远观梭坡碉楼

第四天 新都桥 ~ 稻城 (早 / 午 / 晚餐) 酒店: 稻城阳光酒店或同级
长青春科尔寺- 长青春科尔寺又名理塘寺, 长青春科尔为藏语译音, “长青”意为弥勒佛(即未来佛)“春科尔”意为法轮, “长青春科尔”意为弥勒佛法轮(标志着法轮常转、妙谛永存)。是康区历史最悠久、规模最大的藏传佛教黄教寺庙, 素有“康南佛教圣地”之称。长青春科尔寺与拉卜楞寺、塔尔寺共称为“外藏三大寺”
途径海子山、剪子山、古冰川遗址

第五天 稻城 ~ 亚丁 (早 / 午 / 晚餐) 酒店: 亚丁藏缘酒店或同级
亚丁景区(含环保车+电瓶车): 主体部分是三座完全隔离, 但相距不遠, 呈“品”字形排列的雪峰, 被稱為三座神山, 譽為藍色星球上的最後一片淨土。遠眺鼎立而峙的三座雪峰, 北峰仙乃日, 意為觀世音菩薩, 慈善安祥, 溫馨平和, 為稻城第一高峰; 南峰央邁勇, 意為文殊菩薩, 端莊嫺靜, 冰清玉潔; 東峰夏諾多吉, 意為金剛手菩薩, 英俊剛烈, 神采奕奕。雪峰周圍群峰林立, 大大小小共 30 餘座, 千姿百態, 十分美麗壯觀。包含游览洛绒牛场、冲古寺、珍珠海

第六天 亚丁 ~ 稻城 ~ 康定 (早 / 午 / 晚餐) 酒店: 康定康巴酒店或同级
贡嘎郎吉岭寺: 贡嘎郎吉岭寺为贡嘎县最大黄教寺院, 理塘长青春科尔寺属寺。因念青贡嘎日松贡神山得名。贡嘎郎吉岭寺建筑宏伟, 壁画精美, 寺中存有五世达赖所赠弥勒铜像一尊, 为珍贵文物。也包含了百亩胡杨林

第七天 康定 ~ 卢定桥 ~ 成都 (早 / 午 / 晚餐) 酒店: 成都赛轮吉地酒店或同级
上里镇: 是四川历史文化名镇, 具有省级文物保护单位 2 处、市级 6 处。1982 年被四川省命名为“历史文化名镇”。这里是红军长征北上的过境地, 也是昔日南方丝绸之路。临邛古道进入雅安的重要驿站, 小镇依山傍水, 田园小丘, 木屋为舍, 现仍保留着许多明清风貌的吊脚楼式建筑。现在这里还是影视作品的外景地。2013 年 6 月 5 日挂牌国家 AAAA 级旅游景区

第八天 成都 ~ 吉隆坡  (早餐 / - / -)
宽窄巷子- 历经近 300 年的变迁留给老成都的岁月痕迹依然依稀可见。现代化赋予了老巷子新的时代精神, 但老巷子中所蕴含的老成都生活精神, 依然是现今成都人生生不息的休闲精神的源泉。

Tour Fare 团费:

Departure 出发日期:

- **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation , Meals , Coach Transfer In & Out , Return Air Ticket , Entrance Fees & Local Tourist Guide .
行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游 .
- **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , China Domestic Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Normal Visa Fees , Local Tour Guide & Driver Tipping .
吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 中国内陆机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费 .

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

UPDATE ON : 05/01/2018

Day 01

Kuala Lumpur ~Chengdu



(-)

*** NO SHOPPING ***

Hotel: Sailun jidi Hotel / SML

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to the Chengdu. Upon arrival, proceed to hotel.

Day 02

Chengdu ~ Mount Siguniang

(B / L / D)

Hotel: Mount Siguniang style hotel /SML

Shuangqiao ditch(included eco-car): like this kind of tall and steep hill is everywhere. There are the guanzhuang mountains and the nearby fishing DAMS. The rhinoceros is looking at the double bridge. However, the two sides of the ditch are mountains, but the mountains are different, the gutter is full of scenes, and the landscape is different, so it is true that "it is seen as the peak on the side of the ridge, and the distance is different and different". Build a ditch at an altitude of 400 meters, with both low mountain with common piece birch forest, BaiYangLin, green maple's woods, also has high with spruce, fir, and redwood and piece of seabuckthorn, shrubs, and larch.

Day 03

Mount Siguniang~ Danba ~Xindu Bridge

(B/L/D)

Hotel: Xindu bridge impression elegant hotel /SML

JIAJU: Tibetan is the meaning of a hundred families. Tibetan village climbing upward from the layers of daikin river valley, has been extended to the capa peaks feet, the stronghold in the & cold rolling to the mountain, the relative elevation difference nearly kilometers on the hillside, each Tibetan building on in green bosk, organized by Chinese national geography magazine in 2005 the beauty of Chinese activity, represented by jiaju Tibetan village "Dan ba Tibetan village"was named "China's most beautiful six rural town".

View the **eight -beautiful stone forest, the far view of the fugue tower**

Day 04

Xindu Bridge ~ Daocheng

(B / L / D)

Hotel: DaoCheng sunshine hotel /SML

Youth cole temple: long youth cole temple, also known as litang, long youth cole for Tibetan transliteration, "evergreen" means maitreya (i.e., the future Buddha) dharma wheel "spring cole" meaning, "cole long youth" means happy Buddha dharma (marked the dharma wheel often turn, clever attentively forever). It is the oldest and largest Tibetan Buddhism temple in the area, known as the "Buddhist holy land of kangnan". The long youth kell temple and the temple of the temple, the temple of the temple are called "the three temples of the outside Tibet

View the **haizi mountain, scissors mountain, ancient glacier ruins**

Day 05

Daocheng Yading

(B / L / D)

Hotel : Yading Xiang-cloud hotel /SML

Daocheng yading - the main body parts are three completely separated, but not far away, the snow peak arranged (included eco car+ buggy): the "product" glyph, is called the three sacred mountains, the last pure land on the blue planet.Overlooking the three snowy peaks, the northern peak xiannai day, means the guanyin bodhisattva, the charity of peace, warmth and peace, the first peak of rice;Nan feng Yang yong, meaning the manjusri bodhisattva, demure and quiet, ice and pure jade;The eastern peak, suno doggi, means kingkong's bodhisattva, handsome and strong and energetic.Snow peak is surrounded by a cluster of peaks, a small total of 30, in a thousand shapes, very beautiful and magnificent, and included **the three sacred mountains. Loong farm, Chonggu temple, pearl sea.**

Day 06

Yanding ~ Daocheng ~ Kangding

(B / L / D)

Hotel : Kangding kangba hotel / SML

Gongga langjialing temple: gonggaojialing temple is the largest yellow temple in gonggai county, litang changqing koji temple. The name is the name of the sacred mountain. The architectural grandeur of the gonggaojialing temple, the murals are exquisite, and the temple contains a bronze statue of maitreya from the fifth dalai lama, which is a precious cultural relic and included **iminqak**

Day 07

Kangding ~ Lu Dingqiao ~ Chengdu

(B / L / D)

Hotel: Chengdu sailun jidi / SML

Shangli town: sichuan historical and cultural name town, has the provincial cultural relic protection unit 2, the municipal level 6. In 1982, it was named "historic and cultural town" by sichuan province. This is the crossing of the long march north of the red army and the former silk road of the south. The main post of the town of ya 'an, the small town of yishan, bucolic hill, the hut is the hut, still retains many of the Ming and qing scenery of the building of the tower.

Day 08

Chengdu ~ Kuala Lumpur



(B / - / -)

Width alley : after nearly 300 years of vicissitudes years trace to old chengdu is still visible. Modern gives the old alley new zeitgeist, but life spirit contained in the old alley of old Chengdu , is still the source of Chengdu today gave the restless spirit of leisure life.

Flight Details 航班  :

- > **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation , Meals , Coach Transfer In & Out , Return Air Ticket , Entrance Fees & Local Tourist Guide . 行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游 .
- > **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax , China Airport Tax , China Domestic Airport Tax , YQ Tax , YR Tax , Normal Visa Fees , Local Tour Guide & Driver Tipping . 吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 中国内陆机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费 .

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

UPDATE ON : 05/01/2018